
Øster Vedsted IF – Generalforsamling 2025: 

1. Valg af dirigent:  

ikke relevant (Steffen er udpeget) 

 

2. Bestyrelsens årsberetning ved formanden: 

- se nedenstående 

 

3. Kort intro til regnskabet. Med 5 nedslagspunkter. Folder ligger på bordene. 

- se bilag  

- regnskabsåret 23 og 24 ligner hinanden rimelig godt.  

- petanqueanlægget har haft udgifter ifht. gaver, udstyr og indvielse 

- lokaletilskud udbetalt til fodbold, skulle tilbagebetales da indendørs fodbold ikke blev til 
noget. 

- der er givet kr. 5.000,- til Ungdomsklubben i Øster Vedsted 

 

4. Indkomne forslag: 

 - Der er ingen forslag modtaget. Tom ønsker nedsat et udvalg i under foreningen, der kan være 
med til at udvikle. Bestyrelsen når ofte kun at drifte, og dermed sker der ingen udvikling og 
kommer nye ideer/ønsker til idrætter/fællesskaber på banen.  

 

5. Valg til bestyrelsen - Marianne Munk Nielsen, Willy Scholz og Tom Meyer Andreasen ønsker 
genvalg. Lasse Munk Nielsen går af - Mikael Thyssen stiller op i stedet. 

Bestryrelsen i 2025 ser derfor sådan ud og konstituerer sig ved først kommende møde: 

Marianne Munk Nielsen – ønsker genvalg - valgt 
Willy Scholz – ønsker genvalg - valgt 
Tom Meyer Andreasen – ønsker genvalg - valgt 
Lykke Haulrik Regel – ikke på valg 
Jørgen Gerken – ikke på valg 
Mikael Thyssen – opstillet og valgt 



 
6. Valg af suppleant - Cira Madsen ønsker genvalg. 
Cira Madsen – ønsker genvalg – valgt 

Bestyrelsen må gerne supplere sig med en ekstra suppleant. 

 

7. Valg af revisor - Tina Aschou Sørensen ønsker genvalg.  
Tina Aschou Sørensen – ønsker genvalg – valgt 

 

8. Kort evt.: 

Lyst og fast  

 

 

Årsberetning 2024 – Øster Vedsted IF 
2024 har været et år med udvikling, engagement og fællesskab i Øster Vedsted IF. Vi har 
sammen skabt stærke resultater og forbedringer, der styrker vores klub og byens fælles 
faciliteter. 
 
Fem højdepunkter fra året: 

1. Forbedrede faciliteter:  
Vores petanqueanlæg og Bytorvet har fået en tiltrængt renovering takket være Thorvald 
Andersens indsats og Nørgaard Anlæg, der generøst har doneret materialer og arbejde. 
 

2. Fremgang i fodbold:  
For første gang i flere år har vi haft et U15 11-mandshold – en vigtig milepæl for 
ungdomsfodbolden. Derudover er faskinerne ved Boldskuret afsluttet, og en ny 
banestruktur sikrer fortsat spil med tilfredse spillere, trænere og naboer. 
 

3. Udvikling i Krolf:  
Medlemsantallet er vokset, og forberedelserne til etablering af toilet i Krolfskuret er 
godt i gang – igen med stor støtte fra Nørgaard Anlæg. 
 

4. Rekordtilslutning til motionsløb: Motionsafdelingen har sikret rekordmange 
deltagere til både Æ Quernstensløb og Juleløbet i Ribe, hvilket styrker både 
fællesskabet og foreningens økonomi. 
 



5. Stabile træningstilbud: Vi har fastholdt vores hold i yoga og børnegymnastik med 
engagerede instruktører.  
Badminton har ligeledes haft en stabil sæson uden aflysninger i Ribe. 
 

Tak til alle medlemmer, frivillige, sponsorer og samarbejdspartnere, der gør det muligt at drive 
og udvikle Øster Vedsted IF. Vi ser frem til endnu et år med aktivitet, fællesskab og nye mål! 
 
Bestyrelsen, Øster Vedsted IF 
 


